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السادة هيئة الاوراق المالية
السادة بورصة عمان

اسم الشركة: البنك الاهلي الاردني
PM 07:21:21 2023-03-03 :التاريخ

الموضوع: أعضاء مجلس الإدارة المستقلين وتشكيلة اللجان

With reference to the above subject matter, and by virtue of the
Corporate Governance Instructions for Banks No. (2/2023), the

non-objection of the CBJ in considering  Mr. Karim Kawar   as an
independent member pursuant to Article ( 5/H/ 7) of the
aforementioned Instructions, and alternately the previous non

objection of both JSC and CBJ in considering   Mr. Bassem   Malhas  
as an independent member. Accordingly, our Board is comprised of
13 non- executive members, five of whom are independent. Kindly
find attached herein the independent and non-independent
members list. Also kindly find attached herein the committees
emanating from the Board of Directors of Jordan Ahli Bank list,
which were formed during the Board of Directors meeting that was
held on Thursday 02/03/2023

بالإشارة إلى  الموضوع أعلاه،  نرجو اعلامكم بأنه واستنادا الى أحكام
تعليمات الحوكمة المؤسسية للبنوك رقم (2023/2) وعدم ممانعة البنك

المركزي الأردني على اعتبار  السيد كريم قعوار عضوا مستقلا  عملا
بأحكام المادة (5/ه/7) من التعليمات سالفة الذكر، وموافقة كل من هيئة

الأوراق المالية والسادة البنك المركزي الأردني السابقة على اعتبار  السيد
باسم ملحس عضوا مستقلا. وعليه يتشكل مجلس ادارتنا من 13 عضو غير

تنفيذي، خمسة منهم مستقلين. نرفق لحضرتكم طيه قائمة الأعضاء

المستقلين وغير المستقلين    كما نرفق لكم طيه قائمة باللجان المنبثقة
عن مجلس إدارة البنك الأهلي الأردني والتي تم تشكيلها في جلسة مجلس

الإدارة التي عقدت يوم الخميس الموافق 2023/03/02 . 

02-03-2023 02-03-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Chairman of Board of Directors
User Name:       Maisa Turk

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.
رئيس مجلس الإدارة

Maisa Turk       :اسم المستخدم
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